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Hvorfor er Djøf optaget af ESG? 

 
I Djøf er vi optaget af bæredygtighed, som både understøtter klima, miljø, 
mennesker og samfund. Som fagforening er vi dybt engageret i betydningen af 
diversitet, ligestilling og inklusion på arbejdsmarkedet – og ikke mindst i, 
hvordan god ledelse kan understøtte det. 
 
Vi går op i ESG, fordi vores medlemmer ønsker at bidrage til den bæredygtige 
omstilling. Djøfs medlemmer bidrager blandt andet ved 

• at udvikle grønne regnemodeller, der kan rumme flere bundlinjer og 
cirkulær økonomi 

• at udvikle standarder for bæredygtige investeringer og finansielle 
produkter 

• at rådgive virksomheder om, hvordan de kan arbejde strategisk med 
bæredygtighed 

• at sikre, at virksomhederne har styr på lovgivning, compliance og 
regulatoriske barrierer for grøn omstilling 

• at sikre en ansvarlig leverandørstyring og opfølgning på 
værdikædeansvar for alt fra klima over biodiversitet til 
menneskerettigheder og antikorruption 

 
Vores medlemmer spiller en central rolle for, at vi som samfund lykkes, når det 
gælder grøn omstilling, social retfærdighed og god virksomhedsledelse.  
 
Derfor har Djøf nedsat et uafhængigt ESG-panel med over 50 eksperter fra 
erhvervslivet for at støtte endnu flere virksomheder i at drive den bæredygtige 
omstilling og skabe gode arbejdspladser og stærke værdikæder.  
 
Virksomhedernes samfundsansvar fylder stadigt mere for vores medlemmer, 
når de skal vælge arbejdsplads. Arbejdet med ESG er ikke alene 
forretningskritisk for virksomhedernes investorer, aktionærer, interessenter og 
kunder, men også for deres evne til at rekruttere og fastholde højt kvalificeret 
arbejdskraft. 
 
Læs mere om ESG-panelet på Djøfs hjemmeside 

https://www.djoef.dk/kampagner/esg-panelet

